

那瑪夏文化與農事體驗國際研習活動

Workshop for international students on aboriginal culture and agriculture in Namasia

活動日期 2022.
Event time 10:00 am — 05:00 pm
Mar 26 Sat — 27 Sun



集合地點：高雄醫學大學同盟路校門口 (地點: 22.6489, 120.3103)

Meet-and-greet location : Kaohsiung Medical University (KMU)
Tongmeng Rd Entrance (GPS coordinates: 22.6489, 120.3103)

活動地點：高雄市那瑪夏區

Event location : Namasia District, Kaohsiung City

費用：免費(不包含:活動之外的交通費及03/27晚餐和住宿)

Fee : Free for all admitted applicants. (NOTE: We do not cover transportation between Kaohsiung and the participant's city of residence. Nor do we cover lodging on the night of Mar 27 after the event should the participant decide to stay in Kaohsiung)

活動對象：全國大專院校國際生10人，額滿為止

Who can apply : international undergraduate and graduate students in Taiwan

報名方式：即日起至111/03/16(三)下午17:00止，採「網路報名」，QR-Code連結如下：

Application deadline : Mar 16 (Wed) 5:00 pm.

Application form:



注意事項：

1. 完成報名不等同實際活動錄取
2. 111/03/19(六)前會mail通知錄取者行前通知及攜帶物品

Special notes :

1. Due to space limitations, we can only accept 10 participants.
2. We will notify admitted applicants by email before Mar 19 (Sat).



活動行程 Activity schedule

03/26(六)
Mar 26 (Sat)

那瑪夏文化與農事體驗課程 I

Aboriginal culture and Namasia agriculture experience I

講師：

那瑪夏區民權社區發展協會 孫志恆 理事長
那瑪夏青農 孫介祥

Lecturer:

Mr. SUN, JHIH-HENG, chair of the community development committee, Minchuan Community
Mr. SUN, JIE-SIANG, young farmer

那瑪夏文化與農事體驗課程 II

Aboriginal culture and Namasia agriculture experience II

講師：

巴里香之店負責人 孫瑞芳

Lecturer:

Ms. SUN, RUEI-FANG, business owner of the Bali Xiang Restaurant

03/27(日)
Mar 27 (Sun)

那瑪夏文化與農事體驗課程 III

Aboriginal culture and Namasia agriculture experience III

講師：

卡那卡那富族 余瑞明 耆老

Lecturer:

Mr. YU, RUEI-MING, Kanakanavu elder